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اقتصاد کیش -     کورش دست پاک به مناسبت روز جهانی ایمنی غذا مصادف با ۷ ژوئن و ۱۷ خرداد 
و با اشاره به اهمیت ایمنی مواد غذایی از مزرعه تا سفره و تأثیر آن بر سلامت جامعه، اقدامات نظارتی 

این مدیریت در حوزه سلامت مواد غذایی را تشریح کرد.
به گزارش  اقتصاد  کیش، سرپرست مدیریت استاندارد، سلامت، غذا و داروی کیش با بیان این که 
روز جهانی ایمنی غذا با هدف جلب توجه جهانی به کیفیت سلامت و کمیت مواد غذایی نامگذاری 
شده است، گفت: ایمنی غذا نقشی حیاتی در سلامت جامعه، اقتصاد و توسعه پایدار دارد. بیماری های 
ناشی از غذا، مانند نمونه کرونا که گفته می شود منشأ آن از مواد خوراکی در چین بود، نشان می دهد 

چگونه عدم نظارت می تواند فاجعه آفرین باشد.
وی افزود: ما در مدیریت اســتاندارد، سلامت و غذا و داروی کیش، با بازرسی های مســتمر و مطابق 

قوانین وزارت بهداشــت، از مرحله تولید تا عرضه مواد غذایی را کنترل می کنیم. در ۱۴ ماه گذشــته، 
۴۰ تن محصولات غیراســتاندارد شامل مواد تاریخ گذشته، خوراکی حاوی افزودنی ها و رنگ های 

غیرمجاز، جمع آوری و امحا شد.
سرپرست مدیریت استاندارد کیش از تشدید نظارت ها در سال جاری خبر داد و تأکید کرد: هدف ما 
اطمینان  بخشی به کیشوندان و گردشگران است که هر محصول خوراکی در کیش با استانداردهای 
ملی ایران عرضه می شود. دست پاک تاکید کرد: کیشوندان و گردشگران می توانند نظرات، پیشنهادات 
و شکایات خود را از طریق سامانه ۱۲۴ مدیریت بازرسی و پاسخگویی به شکایات سازمان منطقه 
آزاد کیش در میان بگذارند. با توجه به حساسیت موضوع سلامت غذا، پیگیری گزارش ها در کمتر از 

۲۴ ساعت پیگیری و انجام می شود.

 

تاکید  مدیریت استاندارد، 
سلامت، غذا و داروی 

کیش بر نظارت جدی بر 
ایمنی مواد غذایی 

 

اقتصاد کیش -     نشست مدیران توسعه سرمایه گذاری 
و محیط کســب و کار مناطق آزاد تجاری-صنعتی 
کشور، با هدف بررسی چالش ها و فرصت های حوزه 
ســرمایه گذاری، بررسی فرآیندهای سرمایه گذاری 
و یکسان ســازی تعاریف، بــررسی عملکرد حوزه 
سرمایه گذاری مناطق در سال گذشته و ارائه برنامه های 
حوزه سرمایه گذاری در سال جاری در محل دبیرخانه 

شورایعالی برگزار شد.
 به گزارش  اقتصاد کیش  در این نشســت، اسفندیار 
شاه منصوری، معاون توسعه اقتصادی و سرمایه گذاری 
دبیرخانه شــورایعالی ضمن تشــریح فرصت ها و 
چالش های پیوســتن مناطق آزاد به سامانه درگاه ملی 
مجوزها، از عزم راســخ دبیرخانه شــورایعالی برای 

پیوستن به این درگاه خبر داد.
شــاه منصوری افزود، با توجه به تکثر و تعدد مناطق 

آزاد، یکسان ســازی شــاخص ها یا به عبارت بهتر 
یکسان ســازی تعاریف شاخص ها از ضروری ترین 
امور برای تجمیــع، رصد و پایش صحیح اطلاعات 

سرمایه گذاری است.
معاون اقتصادی دبیرخانه شــورایعالی مناطق آزاد و 
ویــژه اقتصادی گفت: جمــع آوری داده ها در حوزه 
اقتصادی از اهمیت بالایی برخوردار بوده و برای اتخاذ 
تصمیمات استراتژیک و سیاست گذاری های اقتصادی 
بسیار حیاتی اســت، چرا کــه در دنیای تجارت، این 
اطلاعات می توانند برای کارآفرینان و سرمایه گذاران 
بسیار ارزشــمند باشند و در چالش های اقتصادی، به 
دولت ها و نهادهای اقتصادی کمک می کند تا سیاست 
اقتصادی مناسب را طراحی کنند و به نیازهای مقتضی 

پاسخ دهند.
در ادامه این نشســت، غلامحسین موســوی، مدیر 

توسعه سرمایه گذاری و محیط کسب و کار دبیرخانه 
شــورایعالی، ضمن ارائه راهکارها و تشریح قوانین 
تســهیل و تســریع در فرایند جذب سرمایه گذاری 
خارجی به راهکار عملیاتی یکپارچه ســازی فرایند 
ســرمایه گذاری و تعاریف شاخص ها در مناطق آزاد 

پرداخت.
همچنین در این نشست، مهران الماسی، مدیر فناوری 
اطلاعات دبیرخانه شــورایعالی، الزام قانونی پیوستن 
به درگاه ملی مجوزها را تشــریح و آخرین نسخه از 
فرایند سرمایه گذاری یکسان سازی شده بین مناطق 

را معرفی کرد.
گفتنی است در پایان این نشست، مقرر شد جمع بندی 
نهایی تعاریف شــاخص ها و فرایند سرمایه گذاری 
مناطق، یکسان ســازی و به صورت واحد در دستور 

کار قرار گیرد.

برگزاری نشست مدیران سرمایه گذاری سازمان های 
مناطق آزاد کشور 

در نشست محمد کبیری با علیرضا تابش مطرح شد،در نشست محمد کبیری با علیرضا تابش مطرح شد،      

همکاری  سازمان منطقه آزاد کیش  با  هلدینگ  
گردشگری  سازمان تامین اجتماعی 

اقتصاد کیش -   مدیر مجموعه بوم گردی باغو جزیره کیش با اشاره به کم توجهی در 
توجه ویژه به »صنعت گردشگری« و حمایت کافی و مستمر از »بوم گردی«، گفت: 
حمایت هایی وجود دارد اما به اندازه ای که باید و شاید نیست و متأسفانه به شکل منظم و 
پایدار ارائه نمی شود. با حمایت مناسب، می توان کارهای بزرگی انجام داد؛ مثلًا ساخت 
مجموعــه ای بزرگ که تمام بخش های فرهنگ بومی را در خود جای دهد، اما چنین 

پروژه ای هنوز اجرایی نشده است.  
»حسن خلدون« مدیر مجموعه بوم گردی باغو جزیره کیش با اشاره به اقدامات فرهنگی 
و گردشــگری صورت گرفته در جهت جذب گردشگران جزیره کیش، بیان کرد: از 
سال ۹۳ به طور جدی روی فرهنگ، آداب و رسوم، موسیقی، معرفی غذاها و فرهنگ 
ناملموس به جا مانده از اجدادمان کار می کنم. این فعالیت ها را برای هموطنان عزیزمان، 
چه داخل کشور و چه خارج، دنبال می کنم. همین چند ی  پیش هم کتاب »روستای 

باغو« را به عنوان اولین کتاب در این زمینه منتشر کردم.
وی افزود: از سال ۹۳ تا الان پیشرفت خوبی داشتیم و توانستیم آداب و رسوم بومیان را 
به هموطنان معرفی کنیم؛ موسیقی، دریا نوردی، غذاها، شیرینی ها و کل فرهنگ بومی مان 
را به مردم نشــان دهیم. این فرهنگ برای گردشگران داخلی و خارجی که به صورت 

محدود به منطقه ما سفر می کنند، تازگی و جذابیت دارد.
این فعال صنعت گردشگری بی ثباتی مدیران را به عناون یکی از چالش های پیشرفت 
در این حوزه برشمرد و تصریح نمود: خوشبختانه حمایت هایی از طرف منطقه آزاد، 
اداره گردشگری و بخش های فرهنگی وجود دارد، اما بی ثباتی مدیریت و تغییر سلیقه ها 

باعث شده که این حمایت ها پیوسته و قوی نباشند.
خلدون با بیان این مطلب که این فرهنگ محلی و بومی روستای باغو »واقع در جزیره 
کیش« که مال خودمان است، در گذشته رو به فراموشی بود، اظهار داشت: اما ما با حمایت 
و تلاش، توانستیم آن را احیا کنیم. امروز در جشنواره های نواحی کشور حرفی برای 
گفتن داریم و در نمایشگاه های مختلف داخلی و کشورهای همسایه برنامه اجرا می کنیم.
وی افزود:  کشور ما، به ویژه جنوب ایران، دارای فرهنگ ها و قومیت های متنوعی است. 
آمارها نشان می دهد که ۱۲۳ قومیت مختلف در کشور داریم که همه شان شیرین و زیبا 
هستند. وقتی در نمایشگاه های گردشگری تهران شرکت می کنیم، این تنوع فرهنگی را 

می توانیم لمس کنیم و به اشتراک بگذاریم.
مدیر مجموعه بوم گردی روستای باغو با اشاره به جاذبه های گردشگری بومی جزیره 
کیش، تصریح نمود: یکی از جذابیت های اصلی، خانه های قدیمی بازسازی شده است 
که محل پذیرایی و معرفی غذاهای محلی است. همچنین لباس های سنتی، نوشیدنی های 
محلی، سوغاتی ها و فضاهای سنتی که گردشگران می توانند در آن ها عکس یادگاری 
بگیرند، از مهم ترین جاذبه ها به شــمار می آیند. این فضاها برای گردشــگران بسیار 
لذت بخش است. وی با بیان این مطلب که ما از سال ۹۳ بیشتر به صورت خودجوش 
حرکت کرده ایم؛ اظهار داشت: حمایت هایی وجود دارد اما به اندازه ای که باید و شاید 
نیســت و متأسفانه به شکل منظم و پایدار ارائه نمی شود. با حمایت مناسب، می توان 
کارهای بزرگی انجام داد؛ مثلًا ساخت مجموعه ای بزرگ که تمام بخش های فرهنگ 

بومی را در خود جای دهد، اما چنین پروژه ای هنوز اجرایی نشده است.
»حسن خلدون« در پایان خاطرنشان کرد: امیدوارم در آینده با ثبات مدیریتی به ویژه در 
مناطق آزاد، این مسائل حل شود و بتوانیم با همکاری مدیران و مسئولین، حرکت جدی 

برای حفظ اصالت فرهنگ بومی داشته باشیم.

خلدون فعال گردشگری بومگردی کیش : 

حمایت  هایی هست ولی پایدار و 
مستمر نیست 

اقتصاد کیش -   در نشســتی تخصصی که با حضور 
مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شرکت عمران ، آب 
و خدمات با مدیرعامل جامعــه بازاریان و بازرگانان 
کیش برگزار شــد ، وضعیت ایمنی بازارهای جزیره 

کیش مورد بررسی قرار گرفت. 
بــه گزارش اقتصاد کیش بــه نقل از روابط عمومی 
جامعــه بازاریان و بازرگانان کیش؛ در این جلســه 
که با همراهی مدیرآتش نشــانی و خدمات ایمنی 
کیش تشــکیل شد ، وضعیت ایمنی برخی ازبازارها 

تشریح شد.
بر اساس گزارش ارائه  شده توسط اداره آتش نشانی و 
خدمات ایمنی کیش، برخی بازارهای قدیمی به دلیل 
فرسودگی زیرســاخت ها، نبود سیستم های اعلام و 
اطفای حریــق، عدم وجود راه های خروج اضطراری 
استاندارد و دسترسی دشوار برای خودروهای امدادی 

در وضعیت هشدار قرار دارند.
به گفته مسئولان، وضعیت ناایمن این مراکزخرید در 
صورت وقوع حادثه، می تواند خسارات جبران ناپذیری 
بدنبال داشــته باشــد. در مواردی حتی اعلام شد که 
بازارهایی که تبدیل به انبار کالا شــده اند، عملًا شرایط 
امدادرسانی را نداشته و در فصل گرم سال با خطرات 

دوچندانی روبرو هستند.
در این جلســه تاکید شــد که بازرسی ها از بازارهای 
ســطح جزیره با جدیت بیشتری ادامه خواهد یافت و 
در صورت عدم توجه به استاندارسازی وهشدارهای 
ایمــنی، احتمال پلمب بــرخی واحدهای متخلف و 

پرخطروجود دارد.
یکی دیگر از موضوعات مطرح شــده، نبود انبارهای 
استاندارد در جزیره کیش بود. در حال حاضر، بسیاری 
از واحدهــای تجاری برای نگهداری کالا از فضاهای 
نامناسب، غیراستاندارد و بعضاً ناایمن استفاده می کنند.

 پیشنهاد شد که با حمایت سازمان منطقه آزاد کیش و 
با سرمایه گذاری بخش خصوصی، مجتمع هایی برای 
نگهداری ایمن کالاها و تأمین انبارهای مجهز راه اندازی 

شود.
همچنین، ســاختار مدیریت بازارها یــکی دیگر از 
چالش های جدی مطرح شــده در این نشســت بود. 
در بسیــاری از بازارها، مرز مســئولیت میان مالکان و 

بهره برداران مشــخص نیست و این مسئله در هنگام 
حوادث یا نظارت های ایمنی، مشــکلات حقوقی و 
اجرایی بهمراه دارد. مسئولان پیشنهاد کردند که با ایجاد 
سازوکاری مشخص، مدیریت واحد بازارها با رویکرد 
حقوقی و اجرایی بازبینی شود تا مسئولیت ها شفاف تر 

گردد.
در پایان این جلسه، مسئولان از مالکان، بهره برداران و 
مدیران بازارها خواستند هر چه سریع تر نسبت به رفع 
نواقص ایمنی، نوسازی تأسیسات فرسوده، و ارتقای 
سطح ایمنی عمومی بازارها اقدام کنند تا ضمن حفظ 
جان شــهروندان، از بروز حوادث احتمالی در آینده 

جلوگیری شود.

 
توجه به استاندارد سازی و اصول ایمنی در بازار های جزیره کیش؛ 

ضامن محافظت از سرمایه های تجار و بازاریان

محمد ثاقب فرد 

      یادداشت . . . 
 

نابسامانی  وضیعت  ایران  اقتصاد  وضیعت 
است و شاخص های اقتصادی گویای این 
است که ما هم در بحث تولید و هم در بحث 
به رو هستیم و  افت رو  با  سرمایه گذاری 

نامگذاری امسال هم هوشمندانه بوده به طور اینکه جهت گیری اقتصاد کشور را 
برای یکسال مشخص می کند و بخش های خصوصی، جامعه مدنی و دولتی 

باید به آن پایبند باشند.
رویکرد دولت آقای پزشکیان یک رویکرد وفاق است مبتنی بر سازوکار همدلی 
که این سازوکار همدلی می تواند مقدمه ای برای ایجاد یک چشم انداز مشترک 
جهت توسعه کشور باشد بنابراین هدف بنیادی دولت را مشخص میشود بعد از 
هدف بنیادی دولت ما باید تصویری داشته باشیم از اینکه در توسعه به کجا می 
خواهیم برسیم و ماموریت های دولت را باید متناسب با این تنظیم کنیم اگر در 
سطح دولت این کار دارد صورت میگیرد دقیقا در منطقه ازاد کیش هم باید کار 
به همین منوال پیش برود که همین طور هم بوده است و در ایستگاه های کاری 
مختلف ما باید هدف های کمی قابل دسترس و مشخصی داشته باشیم .البته که 
حوزه های اجرایی و قانون گذاری کشور طبق قانون اساسی باید واحد باشد و 

از دخالت نهادی پرهیز شود.
مهم این است که در تدوین استراتژی هایمان به نیرو های کلیدی که متعهد به 
یک چشم انداز و توسعه هستند مراجعه کنیم و با بخش خصوصی در جامعه 
مدنی یک گفت و گویی شکل بدهیم برای رسیدن به این آرمان مشترک و 
دیالوگ داشته باشیم نه مونولوگ و واقعا باور کنیم که سرمایه گذاری برای تولید 
مهم است و تولید ارزشمند هست و اینکه تولید را صرفا تولید فیزیکی و تولید 
کارخانه ای نبینیم  بلکه بخش خدمات که در منطقه آزاد کیش هم مهم است 

،تولید خدمات هم  تولید محسوب میشود.
یک نکته مهم این است که هرچقدر که در حوزه اقتصادی کار می کنیم این کار 
ما باید پایش بشود  و چقدر خوب است این پایش توسط بخش خصوصی و 
جامعه مدنی شکل بگیرد که نهاد های مختلفی را در سطح منطقه آزاد کیش دارند 
و ارکان نهاد های اداری جزیره کیش و بخش های مختلف سازمان منطقه آزاد 

کیش هم خود را پاسخ گو بدانند
از جمله مواردی مهمی که به صورت در واقع یک چشم انداز مشترک باید در 
سطح اقتصاد کلان و در سطح اقتصاد کیش دیده شود این است که ما به نهاد 
مالکیت احترام بگذاریم که خوشبختانه این موضوع در قانون مناطق آزاد به 
صراحت ذکر شده و اینکه دولت خودش را یک دولت عامل نبیند بلکه یک 
دولت  ناظر ببیند یک دولت ناظر که قیمت گذاری را از خودش سلب کند بلکه 
این قیمت گذاری  به نهاد بازار واگذار شود که از قدیمی ترین سازوکار های 

ارتباط بشر بوده است 
در عین حال دولت باید نسبت به بومیان و اقشار هدف که  برای دست یابی به 
توسعه نمی توانند از منابع خودشان استفاده کنند ، راهکار داشته باشد اینجا بحث 
دولت کارگزار شکل می گیرد که دولت کارگزار دولتی است که عوارض می 
گیرد و این عوارض را صرف رفاه حال کیشوندان می کند و تقویت زیر ساخت 
ها که در سازمان منطقه آزاد کیش هست و بحث پروژه های فوری که به اقتصاد 

کیش رونق بدهد را شما به آن اضافه کنید
بنابراین ما تاکید بر افزایش شفافیت و برون سپاری داریم تاکید داریم که سرمایه 
گذاری های کیش باید روی مزیت های نسبی کیش انجام شود که به اعتقاد من 
بحث گردشگری و بحث تعاملات بین المللی است که از ابتدا توسعه کیش روی 

آن سوار شده است 
مسلما مشکل ناترازی ها را همینطور که کشور دارد ماهم داریم ولی نه به اندازه 
ای که در سطح کشور است لذا باید سرمایه گذاری های زیر ساختی ما در جهت 

رفع ناترازی ها به ویژه در حوزه انرژی و کوچک کردن دولت باشد.
چالشی که در کوچک کردن دولت وجود دارد علاوه بر کوچک سازی دولت 
باید نگه داشت مدیران و کارشناسان متخصص و توانمند با نظام های انگیزشی 
وقوی در واحد دولتی و شرکت های تابعه و جود داشته باشد که در واقع در 
این سالی که دولت آقای پزشکیان  دولت را تحویل گرفته اند  فکر کنم شرایط 
بهتری به وجود آمده است در عین حال  در قرار های کاری باید تنوع ایجاد شود 
که این تنوع بخشی استفاده موثر تری از کارشناسان متخصصین در بخش های 

اقتصاد را به همراه داشته باشد.
منابع دولتی ما روی توجه به زیر ساخت های سرمایه گذاری با تاکید بر فناوری 
اطلاعات است که ما بتوانیم از تبادل دانش و اطلاعات و دیتا هم رفاه کیشوندان 
کانال های  بدهیم هم  را شکل  اقتصادی  افزایش دهیم هم فرصت جدید  را 
ارتباطی مطمئن و چابک داشته باشیم در عین حال از طریق این کانال ها می 
توانیم تقویت هماهنگی بین بخشی را برای رسیدن به چشم انداز در بخش دولتی 
خصوصی جامعه مدنی داشته باشیم که خوشبختانه حول مسائل اساسی کیش 
بین دولت و بخش خصوصی و جامعه مدنی این وفاق و اتفاق نظر وجود دارد.

از جمله مهم ترین پارامترهایی که کیش نسبت به آن در کشور سرآمد هست 
وجود فضای اعتماد در کل شبکه روابط بین ذینفعان است که به عنوان یک مولفه 
جدی برای سازمان محسوب می شود و  نه یک ملاحظه تاکتیکی  موقت و این 
وجود فضای اعتماد باعث می شود در واقع در شبکه ذینفعان جزیره کیش چالش 

های موجود حل بشود.
در عین حال اگر گشایشی هم در فضای بین الملل شکل بگیرد یک هم افزایی 
ایجاد می کند که دسترسی به اهداف را در واقع ممکن تر برای ما می سازد در 
عین حال من اعتقاد دارم که یک سازمان قوی و کار آمد میتواند بیشتر در خدمت 

توسعه کیش باشد.

در جستجوی یک 
چشم انداز مشترک

اقتصاد کیش -  مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش 
در نشستی صمیمانه با مدیرعامل هلدینگ گردشگری 
تأمیــن اجتماعی )هگتا( در خصوص گســترش 
همکاری های مشــترک برای رونق گردشگری در 

جزیره کیش گفت وگو کرد.
به گزارش  اقتصــاد  کیش، محمد کبیری، مدیرعامل 
سازمان منطقه آزاد کیش، در دیداری با علیرضا تابش، 
مدیرعامل هلدینگ گردشگری تأمین اجتماعی )هگتا(، 
دیدار و برروی گسترش همکاری های مشترک برای 
رونق گردشــگری در جزیره کیش بحث و گفت وگو 

کردند. 
در این نشست که با هدف بررسی ظرفیت های طرفین 
برای توســعه سفرهای هدفمند برگزار شد، طرفین بر 
طراحی و اجرای بسته های سفر ارزان  برای بازنشستگان، 

کارکنان تامین اجتماعی، توافق اولیه کردند.
محمد کبیری در این نشست با اشاره به زیرساخت های 
مناسب اقامتی، حمل ونقل و تفریحی جزیره کیش تاکید 
کرد: جزیره کیش این آمادگی را دارد تا با بهره گیری از 
ظرفیت های هگتا، میزبان موج جدیدی از گردشگران 
داخلی باشــد. هدف ما فراهم کــردن زمینه ای برای 
گردشــگری در دســترس و باکیفیت برای همه مردم 

جامعه است.
علیرضا تابش نیز با اشــاره به ماموریت های هلدینگ 
گردشگری تامین اجتماعی، اظهار کرد: هگتا با در اختیار 
داشتن زنجیره ای از خدمات گردشگری، آمادگی دارد 
در چارچوب یک همکاری مشخص، برنامه  سفرهای 
ارزان قیمت و منظم به مقصد کیش را برای جامعه تحت 

پوشش تأمین اجتماعی اجرایی کند.
در پایان این نشســت، تصمیم بر تشکیل کارگروهی 
مشترک برای تدوین برنامه های عملیاتی و آغاز مراحل 
اجرایی این همکاری ها گرفته شد و این اقدام می تواند 
گامی مثبتی در توســعه گردشگری داخلی و تقویت 

اقتصاد کیش باشد

اقتصاد کیش -  نشســت مدیران حوزه سلامت، غذا و داروی سازمان های مناطق آزاد 
کشور به میزبانی دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی و با حضور مهدی 
مزینانی، معاون فرهنگی، اجتماعی و گردشگری، سمیرا سنگی، مدیر اجتماعی، آموزش 

و خانواده این دبیرخانه و جمعی از مدیران سلامت و غذا و داروی مناطق برگزار شد. 
به گزارش  اقتصاد کیش  محورهای اصلی این نشست شامل ارائه گزارش عملکرد سال 
۱۴۰۳، تبیین برنامه های عملیاتی حوزه سلامت در ســال ۱۴۰۴، ارائه راهکارهایی برای 
تدوین فرآیند شناسه گذاری کالاهای سلامت محور، بررسی تفویض اختیارها در حوزه 

غذا و دارو و تدوین آیین نامه اجرایی برای پایش عملکرد مناطق در این حوزه بود.
در ابتدای این نشست، مهدی مزینانی، معاون فرهنگی، اجتماعی و گردشگری دبیرخانه 
شورای عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی با تاکید بر اهمیت انسجام عملکردی میان مناطق، 
خواستار تقویت همکاری های بین سازمانی، تعامل مؤثر با سازمان های ملی از جمله سازمان 

غذا و دارو و بهره برداری از ظرفیت های محلی جهت ارتقای خدمات سلامت شد.
هر یک مدیران سازمان های مناطق آزاد نیز در این نشست به ارائه گزارش عملکرد سالانه 
خود در حوزه سلامت، غذا و دارو پرداختند و ضمن شناسایی چالش ها، پیشنهاداتی در 

زمینه بهبود روندها و افزایش سطح دسترسی به خدمات ارائه کردند.
گفتنی است این نشســت، در راستای هم افزایی در حوزه سلامت، فرصتی برای تبادل 
تجارب و تدوین راهکارهای اجرایی یکپارچه، گامی مؤثر در راستای بهبود خدمات حوزه 

سلامت و غذا و دارو در مناطق آزاد کشور فراهم می کند.

 

برگزاری نشست تخصصی مدیران سلامت، 
غذا و داروی سازمان های مناطق آزاد کشور 

اقتصاد کیش -     متاسفانه بیشتر از ۷ ماه است  که برای لوله گذاری حفاری کرده اند، 
مسیر دسترسی ما ساکنین برج سایه و برج پرشین مارینا از این خیابان میگذرد ولی تا 
امروز علیرغم  مراجعات متعدد هیچ گونه عملیات اجرایی برای باز سازی آسفالت 
خیابان انجام نشده است . توجه داشته باشید دو برج در حال ساخت در این خیابان 
هستند که به صورت فاجعه باری اقدام به تخریب درختان و فضای جنگلی مقابل برج 
سایه نمودند تا نخاله های ساختمانی در آنجا دپو کنند چندین بار خود من به اجراییات 
شرکت خدمات اطلاع دادم و فیلم تخلیه نخاله ها در محیط جنگلی و تخریب محیط 
زیســت  این منطقه  را برای آنها فرســتادم ولی تا امروز هیچ گونه اقدام قاطعی برای 

اصلاح این موضوع انجام ندادند.
خواهش میکنم بعنوان رسانه پیگیر این مشکل و معضل شهری باشید.

یک کیشوند

نقد روز...

حفاری ناتمام و تخریب محیط زیست

انعکـاس ...

ممنون از شــما بابت طرح مشــکلات بومیان و دقیقا مشــکلات زیادی وجود دارد، 
مسکن،اشتغال جوانان،مشکل فاضلاب منطقه و ...قدردان زحمات سازمان هستیم،و 
هرچه مطرح کردید کاملا درست و نیازمند حمایت و توجه بیشتر مسئولین هستیم،اگر 
کسی از بومیان خلاف این ها را رو مطرح کند احتمالا دغدغه این که فردا فرزند،برادری 
که بخواهد ازدواج کند مشکل داشتن مسکن و خانه ندارد یا خیلی از مشکلات .منطقه 
سفین قدیم با اصالت ترین و قدیمی ترین منطقه مسکونی کیش بوده و هست. باز خدا 

را شکر شما دلسوز  شرایط بومیان هستید و تمام بومیان قدردان هستند .
درود بر شما ممنون از حمایت بومیان جزیره و طرح مشکلات بومیان به امید رفع تمام 

کمبود ها و کاستی ها امیدواریم به زودی شاهد خبرهای خوبی باشیم.

بازخورد مطالب اقتصادکیش

واکنش به گزارش ویژه بومیان
قدردان هستیم


